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Utvalg: Kommunestyre 

Møtested: Kommunestyresalen, Levanger rådhus 

Dato: 21.09.2022 

Tid: 17:00 – 20:00 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Anita Ravlo Sand Ordfører SP 

Nina Bakken Bye Varaordfører H 

Robert Svarva Medlem AP 

Nina Elisabeth Berget Medlem AP 

Astrid Juberg Vordal Medlem AP 

Gaute Børstad Skjervø Medlem AP 

Khalil Obeed Medlem AP 

Tone Jørstad Medlem AP 

Tone Wanderås Medlem AP 

Knut Holmen Medlem AP 

Per Espen Aunan Medlem AP 

Bjørg Boneng Medlem SP 

Asbjørn Brustad Medlem SP 

Merete Bøhn-Flatås Medlem SP 

Morten Langdal Medlem SP 

Kristian Saxhaug Medlem SP 

Frode Lund Medlem SP 

Line Thorsen Bratli Medlem SP 

Torbjørn Stormoen Medlem SP 

Randi Haugskott Medlem SP 

Kim Nilssen Medlem H 

Lars Erik Ertsås Medlem H 

Gunnar Morten Løvås Medlem SV 

Kaja Skårdal Hegstad Medlem SV 

Janne Kathrine Jørstad 

Larsen 

Medlem FRP 

Magne Nydal Medlem KRF 

Kjartan Gjelvold Medlem MDG 

Einar Dahlum Medlem R 

Karl Meinert Buchholdt Medlem V 

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Geir Tore Persøy MEDL FRP 

Vegard Austmo MEDL AP 

Stig Ove Sommervoll MEDL AP 

Victoria Skjønhaug MEDL SV 
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Nina Egenæs Groven MEDL KRF 

Eirik Rønning MEDL SP 

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Siri Marie Nesgård Vegard Austmo AP 

Håvard Vinje Stig Ove Sommervoll AP 

Siv By Eirik Rønning SP 

Tommy Alvestad Vang Nina Egenæs Groven KRF 

Christer Lajord Victoria Skjønhaug SV 

Mats Henriksen Geir Tore Persøy FRP 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Gunvor Strøm Web 

Kristin Bratseth Kommunalsjef 

Marit E. Aksnes Kommunalsjef 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Ingrid S. Aunet HR-/personalsjef 

Guri Sivertsen Enhetsleder Kultur 

Aud Åse Reitan Avdelingssjef Levanger fotomuseum 

Håvard Heistad Enhetsleder Teknisk 

Patrik Lindblom Enhetsleder Drift og anlegg 

Heidi Rygg Tjenesteområdeleder NAV 

Anne Karin Veisetaune Enhetsleder Barn og familie 

Kirsti Myrvang Barnevernleder 

 

Asbjørn Brustad (SP) fikk permisjon og forlot møtet kl. 19.45, etter behandling av FO 

19/22 

Orienteringer: 

• Stiklestad Nasjonale Kultursenter – orientering om SNKs arbeid generelt og 

Levanger fotomuseum v/direktør Heidi Anett Øvergård Beistad. 

• Gjennomgang av Teknisk enhet og Drift og anlegg – presentasjon av sluttrapport 

v/Anne Kristine Misund, Advansia/PWC (rappport i PDF) 

• TV-aksjonen 2022 v/kommunekomiteleder Tone Jørstad | PDF 

• Kommunedirektøren orienterer – notat – september 2022 | PDF  

 

Sak opprettet i møtet etter forslag fra Anita Ravlo Sand (SP):  

Sak PS 68/22 Uttalelse om lokasjonen for hjelpemiddelsentralen på Levanger. 

Forespørsel fra Magne Nydal (KRF) angående brøyting og strøing av fortau i Levanger 

sentrum.  

Kommunedirektøren svarte. Spørsmålsstiller sender inn spørsmål, hvor detaljert svar vil 

bli lagt på nett under «spørsmål og svar». 

 

 

https://levanger.kommune.no/Documents/22-09-21-kom_pwc_rapport.pdf
https://blimed.no/
https://levanger.kommune.no/Documents/22-09-21_orientering_tv-aksjonen.pdf
https://levanger.kommune.no/Documents/Kommunedirekt%c3%b8ren%20orienterer%20-%20september%202022.pdf
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Underskrifter: 

 

______________________________  _________________________________ 
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Saksnr Innhold 

PS 61/22 Referatsaker 

PS 62/22 Nye veiledende satser for økonomisk sosialhjelp i Levanger kommune 

PS 63/22 Eierstrategi - Levanger Campingdrift AS 

PS 64/22 Detaljregulering - Okkenhaugsvegen 37 

PS 65/22 Detaljregulering Gimlevegen 5 og 7a 

PS 66/22 Utbyggingsavtale Levanger brygge II 

PS 67/22 Levanger ungdomsråd - valg av representanter 2022-23 

PS 68/22 Uttalelse om lokasjonen for hjelpemiddelsentralen på Levanger 

FO 19/22 Spørsmål fra Khalil Obeed (AP) - Barnevernreformen 

FO 20/22 Spørsmål fra Karl M. Buchholdt (V) - Økning av utbyttene fra NTE 

FO 21/22 Spørsmål fra Lars Erik Ertsås (H) - Grundig analyse for demografisk 

utvikling i Åsen 

 

http://einnsyn.levanger.kommune.no/eInnsynLevanger2/DmbHandling/Details/11437
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PS 61/22 Referatsaker 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Referert i møte: 

I tillegg til oppsatte referatsaker ble følgende referert: 

• Brev datert 20.9.22 - Uttalelse vedrørende NAV Hjelpemiddelsentralen i Nord-

Trøndelag fra ordførere i kommunene Verdal, Inderøy, Snåsa, Frosta og Levanger. 

 

Forslag i møte: 

Referatsakene tas til orientering. 

 

Avstemning: 

Forslag fremmet i møtet enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Referatsakene tas til orientering. 

 

PS 62/22 Nye veiledende satser for økonomisk sosialhjelp i Levanger kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Nye veiledende satser for økonomisk sosialhjelp i Levanger kommune vedtas og 

iverksettes fra 01.09.22. 

 

 

PS 63/22 Eierstrategi - Levanger Campingdrift AS 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Levanger kommunes eierstrategi for Levanger Campingdrift AS vedtas. 

 

 

https://levanger.kommune.no/Documents/Uttalelse%20vedr%c3%b8rende%20NAV%20Hjelpemiddelsentralen%20i%20Nord-Tr%c3%b8ndelag%20fra%20ordf%c3%b8rere%20i%20kommunene%20Verdal,%20Inder%c3%b8y,%20Sn%c3%a5sa,%20Frosta%20og%20Levanger.PDF
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PS 64/22 Detaljregulering - Okkenhaugsvegen 37 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Detaljregulering Okkenhaugsvegen 37, med den endringen som er beskrevet i 

saksframlegget, vedtas i henhold til plan- og bygningslovens § 12-12. 

 

PS 65/22 Detaljregulering Gimlevegen 5 og 7a 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Tone Jørstad (AP) fremmet følgende endringsforslag:  

Forslag til endring i planbestemmelsene: 

1. § 2.9 Antall boenheter endres til: 

«Området innenfor planområdet skal bebygges med 9 boenheter» 

Begrunnelse: 

Detaljreguleringen omfatter et område nært Brusve Gård og det er gjort flere grep for å 

få den nye bebyggelsen til å spille på lag med det fredere anlegget og de øvrige 

omgivelsene. Prosessen har etter mitt syn vært forbilledlig der synspunkt fra ulike parter 

og interessenter i stor grad er blitt ivaretatt. Planforslaget innebærer fortetting av et 

eksisterende boligområde. Antall boenheter og høyder på ny bebyggelse vil alltid være et 

stridstema. I denne saken er innspill fra naboer i stor grad tatt hensyn til. For å unngå 

uenighet og konflikter i framtida, foreslås en tydeligere presisering av antall boenheter 

og byggehøyder. 

 

Avstemning: 

Jørstad sitt endringsforslag avvist med 20 mot 12 stemmer (AP-Svarva, SV) 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt.  

(Skjervø var ikke til stede under behandling av denne saken) 

 

VEDTAK: 

Detaljregulering Gimlevegen 5 og 7a vedtas, med de endringer som foreslås i 

saksframlegget og i vedlagte reviderte plandokumenter, i henhold til Plan- og 

bygningslovens § 12-12. 

 

 

PS 66/22 Utbyggingsavtale Levanger brygge II 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 
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Avstemning: 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Utbyggingsavtale for Levanger brygge II godkjennes i medhold av plan- og 

bygningslovens § 17-4 

 

Gjeldende prinsipp for utbyggingsavtaler (ksak 53/06) revideres i samsvar med nylig 

vedtatte Kommunedelplaner. Revidert utbyggingsavtale legges frem for politisk 

behandling før årsskiftet 22/23. 

 

 

PS 67/22 Levanger ungdomsråd - valg av representanter 2022-23 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Valgutvalgets forslag til vedtak:  
Kandidatene fremmet fra Ungdomssamling i Levanger (USLE) og fra skolevalgene velges til 

ungdomsråd for perioden 2022-2023. 

 

Avstemning: 

Valgutvalgets forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Representanter og vararepresentanter til Levanger ungdomsråd perioden 2022-2023: 

 

Repr. Status Navn 

USLE FAST 1 Juste Dilyte 

USLE FAST 2 Ane Lundsvoll 

USLE FAST 3 Rikke Langeland Støre 

USLE Vara 1 Solin Bakken 

USLE Vara 2 Emma Nordbach 

USLE Vara 3 Ikke valgt 

LVGS FAST G  William Lerstad Brækkan 

LVGS FAST J Rikke Thronæs Moe 

LVGS Vara G Raf Amon Finn Van Gameren 

LVGS Vara J Ieva Pugalskyte 

ÅSEN  FAST G Connor Thomas Vallance 

ÅSEN FAST J Madina Andrea Berg-Kollstrøm 

ÅSEN Vara Daniel Solibakke 

ÅSEN Vara Edvard Svendgård 

LUSK FAST G Leonard Jensen 

LUSK FAST J Anne Kvello-Alme 

LUSK Vara G Elias Kamp 

LUSK Vara J Tina Synnøve Guddingstua Hepsø 

SKOGN Fast G Isak Aabakken 

SKOGN Fast J Thea Melissa Bordal 

https://lovdata.no/lov/2008-06-27-71/%C2%A717-4
https://lovdata.no/lov/2008-06-27-71/%C2%A717-4
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SKOGN Vara G Ikke valgt 

SKOGN Vara J Ikke valgt 

VÅRTUN Fast G Ulrik Rørstrand Gustavsen 

VÅRTUN Fast J Alma Halseth           

VÅRTUN Vara G Elias Pedersen 

VÅRTUN Vara J Nora Solheim Jenssen 

YTTERØY Fast G Mikael Møen 

YTTERØY Fast J Ema Kirklaite 

YTTERØY Vara Edith Adèle Vikan-Mazeau 

 

 

PS 68/22 Uttalelse om lokasjonen for hjelpemiddelsentralen på Levanger (sak opprettet i møtet) 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Kommunestyret vil understreke viktigheten av at Hjelpemiddelsentralen beholder sin lokasjon i 

Levanger.  De mer enn 40 kompetansearbeidsplassene ved sentralen er svært viktige for 

kommunen vår og for regionen. Vi er også bekymret for å miste verdifull kompetanse ved en 

eventuell flytting eller nedlegging av sentralen i Levanger. De ansatte er med få unntak bosatt i 

kommunen. 

 

Hjelpemiddelsentralens lokaler i Levanger ble på 90-tallet bygd og tilpasset sitt unike formål. 

Lokalene er opplyst å fremdeles være meget godt egnet til formålet, og at man med kun små 

justeringer vil kunne møte fremtidens utvikling og behov med økt brukermasse på en god måte. 

Om videre leie av de nåværende lokalene ikke er mulig, vil kommunen være behjelpelig med å 

finne alternative lokaler. 

 

Avstemning: 

Sand sitt forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 
Kommunestyret vil understreke viktigheten av at Hjelpemiddelsentralen beholder sin lokasjon i 

Levanger.  De mer enn 40 kompetansearbeidsplassene ved sentralen er svært viktige for 

kommunen vår og for regionen. Vi er også bekymret for å miste verdifull kompetanse ved en 

eventuell flytting eller nedlegging av sentralen i Levanger. De ansatte er med få unntak bosatt i 

kommunen. 

 

Hjelpemiddelsentralens lokaler i Levanger ble på 90-tallet bygd og tilpasset sitt unike formål. 

Lokalene er opplyst å fremdeles være meget godt egnet til formålet, og at man med kun små 

justeringer vil kunne møte fremtidens utvikling og behov med økt brukermasse på en god måte. 

Om videre leie av de nåværende lokalene ikke er mulig, vil kommunen være behjelpelig med å 

finne alternative lokaler. 

 

 

FO 19/22 Spørsmål fra Khalil Obeed (AP) - Barnevernreformen 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Behandling: 
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Khalil Obeed (AP) fremmet følgende spørsmål:  

I fjor ble barnevernreformen vedtatt og pålagt alle kommuner f.o.m. 01. januar 2022.  

 

«Intensjonen med barnevernsreformen fra staten sin side er å gi kommunene incentiver 

og muligheter til mer forebygging og mer samarbeid på tvers av tjenester. Selv om 

reformen først og fremst regulerer barnevernet, er det enighet om at målene best oppnås 

gjennom endringer i hele oppvekstsektoren».  

 

Administrasjonen har sikkert forberedt seg på endringene som trengs for å nå det ønskete 

målet med reformen:  

Kommunene skal styrke arbeidet med tidlig innsats og forebygging.  

Hjelpen skal bli bedre tilpasset barn og familiers behov.  

Rettsikkerheten til barn og familier skal bli godt ivaretatt.  

Ressursbruken og oppgaveløsningen barnevernet skal bli mer effektiv.  

 

Hva er status for Levanger kommune i dette arbeidet? Hvor langt på vei er 

administrasjonen for å gjennomføre reformen og for å imøtekomme den økte faglig og 

økonomisk ansvar? 

 

Hvor mye har det kostet kommunen å betale for ordinære fosterhjem, spesialiserte 

hjelpetiltak, spesialiserte fosterhjem, institusjon og akuttiltak? Både så langt i år og 

sammenlignet med samme periode i fjor? 

 

Svar fra kommunalsjef oppvekst og utdanning: 

I fjor ble barnevernreformen vedtatt og pålagt alle kommuner f.o.m. 01. januar 2022.  

«Intensjonen med barnevernsreformen fra staten sin side er å gi kommunene incentiver 

og muligheter til mer forebygging og mer samarbeid på tvers av tjenester. Selv om 

reformen først og fremst regulerer barnevernet, er det enighet om at målene best oppnås 

gjennom endringer i hele oppvekstsektoren».  

Administrasjonen har sikkert forberedt seg på endringene som trengs for å nå det ønskete 

målet med reformen:  

• Kommunene skal styrke arbeidet med tidlig innsats og forebygging.  

• Hjelpen skal bli bedre tilpasset barn og familiers behov.  

• Rettsikkerheten til barn og familier skal bli godt ivaretatt.  

• Ressursbruken og oppgaveløsningen barnevernet skal bli mer effektiv.  

Hva er status for Levanger kommune i dette arbeidet?  

Levanger kommune er godt i gang i arbeidet med barnevernreformen, også kalt 

«oppvekstreformen». Dette var tema på dialogseminar for ledere, politikere og 

tillitsvalgte 31. mai 2022 i Festiviteten   

Barneverntjenesten startet arbeidet med forberedelse til reformen for drøyt 2 år siden, i 

samarbeid med andre barneverntjenester i Trøndelag, Statsforvalteren og andre eksterne 

samarbeidspartnere. Med statlige skjønnsmidler er det igangsatt interkommunale   

prosjekter som skal utvikle kompetanse på- og igangsette arbeidsmodeller/metoder for 

veiledning til fosterheimer, og for veiledning av ungdomsfamilier for å forhindre at 

ungdom må flytte på institusjon. I barneverntjenesten har vi også igangsatt 

videreutdanning for utvalgte ansatte med tanke på endret ansvar og opplæring i ny 

https://levanger.kommune.no/Politikk/Kommunestyret-2019-2023/3105-0106-Dialogsem/
https://levanger.kommune.no/Politikk/Kommunestyret-2019-2023/3105-0106-Dialogsem/
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barnevernlovgivning med videre. Fra 2031 er det krav om utdanning tilsvarende 

mastergrad for ansatte med kjerneansvar i barneverntjenesten.  

Alle kommuner skal fra 2022 lage en plan for forebygging av atferdsvansker og 

omsorgssvikt. Planen skal vedtas av kommunestyret. Dette arbeidet er godt i gang i 

Levanger, og drives av en tverrfaglig prosjektgruppe i samarbeid med både 

innbyggernivå og kommunens ulike enheter. Planen legges fram for kommunestyret i 

desember -22. 

Driftsutvalget fikk en orientering om status for dette arbeidet 7.september | Presentasjon 

i PDF 

Hvor langt på vei er administrasjonen for å gjennomføre reformen og for å 

imøtekomme den økte faglig og økonomisk ansvar? 

Arbeidet med oppvekstreformen er forankret i politisk og administrativ ledelse, og 

strategisk lederteam følger opp arbeidet gjennom hyppige oppdateringer fra 

prosjektgruppe og barnevernledelsen.  

Det er viktig å understreke at arbeidet med oppvekstreformen er en kontinuerlig prosess 

som vil vare over tid/over mange år. 

Hvor mye har det kostet kommunen å betale for ordinære fosterhjem, spesialiserte 

hjelpetiltak, spesialiserte fosterhjem, institusjon og akuttiltak? Både så langt i år og 

sammenlignet med samme periode i fjor? 

Tiltak  

 

Kostnader per 20.09.21 Kostnader per 20.09.22 

Ordinære fosterheimer 14,1 mill. kroner 16,8 mill. kroner 

Spesialiserte hjelpetiltak  1,2 mill. kroner  0,5 mill. kroner 

Beredskapshjem  253 000 kroner  1,6 mill. kroner 

Statlige familiehjem  0,6 mill. kroner  1,6 mill. kroner 

Institusjon  3,2 mill. kroner 11,6 mill. kroner 

Sum: 19,4 mill. kroner 31 mill. kroner 

 

 

Priser for statlige tiltak 2022: 

Institusjoner  : kr 170.000 pr. måned 

Statlige familiehjem : kr 85.000 pr. måned 

Beredskapshjem : kr 85.000 pr. måned 

Barn/foreldresenter : kr 71.000 pr. måned en foreldre og 1 barn. 1,5 sats ved to foreldre 

og 1 barn. ½ sats for hvert øvrige barn.    

MST   : kr 11.000 pr. måned 

 

 

Priser for statlige tiltak 2021:  

Institusjoner  : kr 76.900 pr. måned 

Statlige familiehjem : kr 36 200 pr. måned 

Beredskapshjem : kr 36 200 pr. måned 

https://levanger.kommune.no/Documents/220907%20Forebyggende%20plan%20driftsutvalg.pdf
https://levanger.kommune.no/Documents/220907%20Forebyggende%20plan%20driftsutvalg.pdf
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Barn/foreldresenter : kr 76.900 pr. måned en foreldre og 1 barn. 1,5 sats ved to foreldre 

og 1 barn. ½ sats for hvert øvrige barn.  

MST   : kr 15.000 pr. måned 

 

Det er en stor utfordring at BUFetat ikke greier å skaffe tilstrekkelige fosterheimer på 

alle nivåer, som gjør at kommunene må kjøpe på det private markedet. Dette kan være 

langt dyrere for kommunene.  

 

FO 20/22 Spørsmål fra Karl M. Buchholdt (V) - Økning av utbyttene fra NTE 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Behandling: 

Spørsmål: 

Med utgangspunkt i vedtaket 25. mai. Kan ordføreren gi en orientering om status i 

arbeidet med å legge fram en utredning om en prosentvis økning i utbyttet fra NTE? Og 

hva er status i dette arbeidet opp mot andre kommuner. 

 

Svar fra ordfører: 

Saken gjelder en utredning som er foreslått å involvere flere av eierkommunene. Da er 

det naturlig at spørsmålet fremmes som en sak for eiermøtet, hvor man kan få en 

fullstendig oversikt over om – og i så fall hvilke – av de øvrige kommunene som støtter 

en slik utredning.  Det er Arbeidsutvalget i NTE som er sekretariat for eiermøtet og 

forbereder sakene som skal dit. Derfor sendte jeg den 23. august følgende e-post til leder 

i AU, Ida Stuberg: 

 

Forslag om utredning av utbyttepolitikken i NTE 

Til NTEs arbeidsutvalg 

I vår ble det satt fokus på utbyttepolitikken i NTE, hvor det blant annet ble dratt 

sammenligninger med praksis i andre kraftselskaper. Alle er enige om at det er viktig at 

kommunene i Nord-Trøndelag utvikler seg på en slik måte at det fremmer bolyst og 

motvirker sentralisering. Da er det nødvendig med investeringskapasitet, og det er et 

faktum at utbyttemidler fra NTE er et viktig bidrag i så måte.  

Det kommuniseres fra selskapet at man er godt fornøyd med resultatutviklingen og at 

selskapet vurderes som svært solid. 

Kommunene ønsker alle å være ansvarlige eiere som støtter opp om en god utvikling av 

selskapet. Men samtidig kan det nå være tid for å få undersøkt nærmere hvilket 

handlingsrom som finnes for en eventuell økning av utbyttet som deles ut.  

På denne bakgrunn foreslår jeg at AU fremmer en sak på neste eiermøte om at 

muligheten for å øke utbytteprosenten utredes. I dette ligger naturligvis også å få en 

oversikt over hvordan en økning på ulike nivå vil påvirke selskapet.  

 

Neste eiermøte er 29-30. november. Der får vi en sak om dette til behandling. Levanger 

eier bare 11,34 prosent av selskapet, og vi er avhengige av en bred allianse i eierskapet 

for å få gjennomslag for en utredning. Før dette er avklart er det lite hensiktsmessig å 

sette i gang et komplisert arbeid rundt spørsmålet. Det vi må få vite gjennom en 

utredning er hvilke konsekvenser det har hvis man bryter den tiårige utbyttestrategien 

som ble lagt da kommunene overtok eierskapet i 2018.  
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FO 21/22 Spørsmål fra Lars Erik Ertsås (H) - Grundig analyse for demografisk utvikling i 

Åsen 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 21.09.2022  

Behandling: 

Lars Erik Ertsås (H) fremmet følgende spørsmål: 

Kommunestyret har vedtatt å få utarbeidet en grundig analyse for demografisk utvikling 

i Åsen med bakgrunn i utbygging og ferdigstillelse av ny E6 mellom Kvithammar og 

Vassmarka. En slik analyse vil gi oss sannsynlighetsinformasjon om hvor mye ekstra 

skatteinngang kommunen vil ha på tilflytting, hvordan få tilflytting og hvilke tiltak vi 

bør gjøre for å legge til rette for mest/best mulig innbyggervekst på kort og mellomlang 

sikt. 

7. september i år etterspurte jeg analyse på demografisk utvikling i Åsen, vedtatt av 

kommunestyret 22.06. Svaret jeg fikk var at det skulle tas i forbindelse med en utredning 

av barnehage- og skolestruktur. Jeg mener det ikke er anledning til å gjøre det på den 

måten. 

I forbindelse med 2. gangs behandling av kommunedelplan for Åsen sentrum i 

planutvalget 09. mars i år fremmet Høyre et oversendelsesforslag der denne analysen ble 

foreslått besluttet 

Vedtatt oversendelsesforslag ble uformelt etterspurt i vår og ble tatt inn i PS 79/2022 

«Forslag til mandat for utredning av barnehage- og skolestruktur i Levanger kommune». 

Det kommer frem av saksdokumentene i Formannskapet 15.06.22 at 

«Kommunedirektøren har sjekket med SINTEF om de har kapasitet til å gjennomføre en 

slik analyse. Et slikt oppdrag kan de påta seg i august 2022 innenfor en ramme på inntil 

200.000 kr. SINTEF hadde ikke kapasitet 1. halvår 2022». 

Påfølgende vedtak i kommunestyret 22.06 er helt tydelig på at utredning på demografisk 

utvikling i Åsen skal utføres uavhengig av en kommende utredning av kommunes 

barnehage- og skolestruktur. Dette bekrefter Kommunedirektøren klart og tydelig i sitt 

svar på et avklaringsspørsmål fra Merete Bøhn-Flatås, 1 tim og to minutter ut i møtet 

(videoopptaket av møtet). 

Forventningen har vært å få rapporten ferdig i løpet av august 2022.  

Spørsmål til ordføreren: 

Når kan vi forvente å ha fått utarbeidet en grundig analyse for demografisk utvikling i 

Åsen med bakgrunn i utbygging og ferdigstillelse av ny E6 mellom Kvithammar og 

Vassmarka? 

 

Svar fra ordfører: 

Kommunestyret bevilget 200.000 kr til denne demografiutredningen i møtet 22. juni. Det 

er nå dialog med SINTEF om de kan gjennomføre oppdraget. Ansatte i SINTEF har 

tidligere gjort slike samfunnsanalyser for Levanger kommune i tilknytning til planer om 

etablering av næringsareal i Vassmarka og etablering av boligområde på Levanger havn.  

Det er antydet at rapport kan foreligge i begynnelsen av november. 
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